
 
 Sidnr. Fäxhults Fäxhults Fäxhults Fäxhults 

SamfällighetsföreningSamfällighetsföreningSamfällighetsföreningSamfällighetsförening    PROTOKOLL 1 (4) 
Uppgjord Sekretessklass 

Eva Larsson  
  

  
Datum  Revision  Dok.  nr. 

2016-06-16    

Protokoll från årsstämma i Fäxhults Samfällighetsfö rening, 2017-06-11 
 

Mötesdatum/tid: Söndagen den 11 juni 2016, kl. 10.00 
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Wahlberg, Eira Hallikainen, Lena söderqvist, Birte Wolff.Sneedorff, Seija 
Pekkala, Tony Hjortsberg, Olli Aula.  

Distribution: Medlemmar i Fäxhults Samfällighetsförening 

 
   

 

§1 

Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade deltagarna välkomna och förklarade årsstämman för 
öppnad. 

 

§2 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Som ordförande för mötet valdes Tony Hjortsberg och som sekreterare för  
mötet  valdes Eva Larsson. 

 

§3 Val av justeringsmän 

Som justeringsmän valdes Andreas Eriksson Sik samt Bo Söderqvist. 

 

§4 Mötets behöriga utlysande 

Kallelsen är utskickad per mejl till de som har och för övriga per post samt 
anslag på hemsidan och anslagstavlan. Mötets utlysande godkändes. 

 

§5 Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar 

Närvarolista skickades runt bordet och upprättades. 

 

§6 Styrelsens verksamhetsberättelse, resultaträkning och budgetförslag 

Verksamhetsberättelse, resultaträkning och budgetförslag gicks igenom och 
godkändes.  

 

§7 Revisorernas berättelse 

Revisorernas berättelse lästes upp och godkändes. 

 

§8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

§9 Förslag till och fastställande av avgifter för samfälligheten 

Förslaget är att de avgifter som fastslogs vid årsmötet 2010 ligger kvar och 
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årsmötet 2017 BESLÖT att avgifterna ska gälla ytterligare ett år. 

                               Åretruntboende      Sommarboende      Obebyggd tomt 

Grönområde           1 800:-                  900:-                       250:-  

Vatten                        800:-                   400:-                      ingår i ovanst avg 

Båtplats                     300:-                   300:-                       300:-  

Aktivitetsavgift      3x250:-               3x250:-                        - 

Mötet BESLÖT att styrelsearvodena ska vara oförändrade. 

§10 Val av ordförande 

Till ordförande på ett år valdes Tony Hjortsberg. 

 

§11 Val av styrelseledamöter 

Eva Larsson och Jan Unosson valdes om på vardera två år. 

Ovanstående val i enlighet med valberedningens förslag 

 

§12 

 

 

Val av styrelsesuppleant 

Eira Hallikainen valdes om för en tid av två år. 

Ovanstående val i enlighet med valberedningens förslag 

 

§13 Val av revisor och revisorssuppleant 

Aina Karlsson (omval) valdes som ordinarie revisor på ett år. 

Andreas Eriksson Sik (nyval) valdes till revisorsuppleant på ett år. 

Ovanstående val i enlighet med valberedningens förslag. 

 

§14 

 

 

 

Val av två ledamöter till valberedning 

Elisabeth Wahlgren samt Seija Pekkala (båda nyval) valdes som ledamöter till 
valberedningen.  I enlighet med 2014 års årsmöte kommer även en 
styrelseledamot ingå i valberedningen, som utses på styrelsens konstituerande 
möte.            

 

§15 

 

 

 

 

Distribution av årsmötesprotokoll 

Årsmötesprotokollet kommer att distribueras till samtliga medlemmar via 
hemsidan, och till de som inte kan ta emot e-post, tillsammans med 
utdebiteringen per post. Protokollet kommer även att anslås på anslagstavlan.  
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§16 

 

 

 

 

& 17 

Inkomna förslag från medlemmar 

Ett förslag om att köpa in och sätta upp en vedeldad bastu nere vid badstranden 
(Strandstugan) har kommit in. Tanken är att det kommer att bildas en 
”bastuklubb” som betalar en årsavgift som ska täcka ved och diverse tillbehör 
som behövs. Olika förslag visades och mötet BESLÖT att ge styrelsen uppdraget 
att jobba vidare med förslaget och kolla upp tillstånd, pris o.s.v.         

 

Övriga frågor 

- Va-frågan: Emil Axelsson har börjat projektera va-frågan, Svenljunga 
kommun har testat/bekostat vårt vatten, vilket visat sig vara av utmärkt 
kvalité som tidigare. Däremot visade provet att den grävda brunnen inte 
visar lika hög kvalité. Trots detta vill kommunen göra en mätning för att 
se hur stor kapaciteten är. Vattnet kommer då att stängas av en stund. (vi 
har i skrivande stund ingen datum på detta) Kommunen vill eventuellt ta 
över driften av brunnen, eftersom andra alternativ är kostsamt för dom. 
Styrelsen kommer att ge medlemmarna information om vad som händer 
efter mätningen som fort vi får information från kommunen. 

- Vattenfall/gatubelysning: Inget nytt. Dom ”nya” lamporna på nedre 
området var släckta under jan-feb. Eva Larsson tar kontakt med 
vattenfall om kompensation, samtidigt talar hon om att lampan i stora 
korsningen inte lyser och lampan på Brunnsvägen alltid lyser.  

- Styrelsen vill göra en upprustning av backen Ekstigen, samt göra något 
åt vattensamlingarna vid Tjärvägen-Holsjövägen och Brunnsvägen-
Holsjövägen, Ett bärlager vid den nya båtrampen. Ordförande har varit i 
kontakt med Kvarnelinds. Detta skulle då kosta 30.000:-. Mötet 
BESLÖT att anta både förslaget och kostnaden. 

- Grannsamverkan: Seija Pekkala har varit kontaktperson och fortsätter 
med detta ytterligare ett år. Hon har fått lite information som hon 
vidarebefordrar till Tony Hjortsberg som lägger in detta på hemsidan. 

- Vi har fått förfrågning om helikopterflygning över området. Mötet biföll 
detta och Tony Hjortsberg pratar med helikopterägaren och återkommer 
om detta. 

 

  

§17 Mötets avslutning 

Ordförande tackade för visat intresse och deltagande samt avslutade 
årsstämman.  

 

 Fäxhult 2017-06-11 

Vid protokollet 
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Eva Larsson 

 

 

 

Justeras:                                                    Justeras: 

 

 

 

Andreas Eriksson Sik                                Bo Söderqvist 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


